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Skolebestyrelsesmøde 
Torsdag den 3. oktober 2024 kl. 19-21 i Personalerummet 
 

Medlemmer: Vivi Kattenhøj (formand), Casper Børsting Rasmussen, Steen Larsen, Bente Frydendal 

Pedersen, Rasmus Bach Overgaard, Jacob-Christian Engvang Askjær, Rasmus Overby Hesselvig, Tove 

Harder, Birthe Busch, Britta Aagaard Knudsen, Mette Nygaard, Tine Sax, elevrådet 

 

Afbud: Bente, Vivi, Casper, elevrådet 
 

REFERAT 

(O) Orientering. (D) Drøftelse. (A) Afgørelse. 
 

1. Godkendelse af referat fra 

skolebestyrelsesmødet den 26. august 

(A) 

Godkendt 

2. Information (O) 

a. Nyt fra elevrådet 

b. Nyt fra formanden 

c. Nyt fra kontoret  

d. Nyt fra skolen 

e. Nyt fra SFO 

a. Elevrådet har mødtes en gang fælles og en 

gang i hver sit arbejdsområde. Det grønne råd 

har hejst det grønne flag i flagstangen. 

b. Formanden er her ikke.  

c. IBK har lavet en aftale med Ikast Avis om, at 

der en gang om måneden skal være en artikel i 

avis fra en skole. Vores input kommer til at 

handle om læsning. 

Marie Hultberg har været på besøg på skolen 

for at lave et oplæg om ”nye betingelser for 

trivsel”. De enkelte team skal arbejde videre 

med et tema fra oplægget senere på efterår. 

Der har været afholdt personalemøde vedr. 

praksisfaglighed samt oplæg fra 

fritidsvejlederen i kommunen, der kan 

understøtte familier, der kan have brug for 

hjælp til at gå til fritidsinteresser.  

d. Der har været afholdt fagmøder vedr. 

meddelelsesbogen i dansk og matematik.   

e. Der er kommet øget fokus på kontrolleret 

fremmøde.  
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3. Overskrifter fra årshjul 2024-25 (D, A) 

- Kommunal økonomi 

- Tema til drøftelse 

 

Der er lavet et 2. høringssvar fra 

Hyldgårdsskolen.  

Der er opmærksomhed på, at man skal svare 

aktivt på mails, så vi er sikre på, at der er flertal 

for, at det kan sendes.  

Vi skal have skabt opmærksomhed omkring 

vores helt nedslidte madkundskabslokale. Der er 

pt. ved at blive indhentet tilbud, så vi får et 

reelt billede af, hvad lokalet vil koste at 

renovere.  

 

Tema til drøftelse: Bestyrelsesmedlemmerne kan 

overveje, om der er tema, de ønsker at arbejde 

med.  

4. Praksisfaglighed (O) 

Under paraplyen "Sammen om Skolen" 

har IBK på baggrund af en 

involverende proces besluttet, at der – 

med det formål at skabe 

deltagelsesmuligheder for flere elever 

– skal være fokus på Praksisfaglighed i 

indeværende skoleår.  

Gennemgang af materialepakke for 

bestyrelsen. 

Deltagelse i stormøde d. 9/10 kl. 14-18 

– bestyrelsesrepræsentation? 

Gennemgang af baggrunden for SOS – 

Praksisfaglighed og materialepakke. 

Kollegerne oplever, at der tages godt imod 

initiativet, og at det giver mening i vores 

hverdag og praksis.  

 

5. Hyldgårdsskolens principper (D, A, O) 

Vi tager hul på det løbende arbejde 

med skolens principper:  

Principper for elevernes fritagelse fra 

undervisningen 

Principper for indskrivning på skolen 
 
Orientering om opdatering af 

Mobilpolitik – vedr. smartwatches 

Vi kigger nysgerrigt på Hyldgårdsskolens 

principper for at se på, om de afspejler den 

hverdag og praksis vi har i dag.  

 

Princip for elevernes fritagelse fra 

undervisningen revideret og godkendt.  

 

Principper for indskrivning på skolen revideret 

og godkendt.  

https://hyldgaardsskolen.aula.dk/laering-og-trivsel/principper/elevernes-fritagelse-fra-undervisningen
https://hyldgaardsskolen.aula.dk/laering-og-trivsel/principper/elevernes-fritagelse-fra-undervisningen
https://hyldgaardsskolen.aula.dk/skolebestyrelsen/principper/indskrivning-pa-skolen
https://hyldgaardsskolen.aula.dk/laering-og-trivsel/politik/mobilpolitik
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TS undersøger, hvordan det kan lægges på 

hjemmesiden som link.  

 

Tilrettelse af mobilpolitikken vedr. smartwatches, 

så forældrene har ansvar for, at de kun kan 

benyttes som ur i skoletiden.  

 

Når principper er revideret, formidles de via 

forældrenyt til skolens forældregruppe.  

6. SFO Stjernestund 

Evaluering og et visuelt udtryk fra 

dagen 

SFO-stjernestund er evalueret i alle SFO’er, og 

på baggrund af disse kan der ske rettelser i 

drejebogen for dagen i forhold til næste 

skoleår.  

Videoen fra SFO-stjernestund bliver vist 

7. Evt.  Henvendelse fra Fonnesbæk Kirke med 

forespørgsel om et samarbejde om et foredrag 

med Frederik Svinth. Kirken vil gerne 

samarbejde med bestyrelsen om arrangementet. 

Rasmus Overgaard bliver bestyrelsens 

repræsentant.  

 

Basketnet bag multibanerne skal reetableres, 

når der skal støbes en bilspærre.  
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